
Besluitenlijst digitale vergadering raadscommissie Bestuur en Strategie op 8 juni 2020

Aanwezig

Afwezig:

E. Leeger (voorzitter), L. Kilian (plv. griffier), M. Smits, E. van der Wijst, A. School en S. Schoonenberg (CDA), J. Bouwman en F. van de Ven
(Lokaal), J. Raaimakers en J. Prinsen (SP), A. Boellaard en R. van Herpen (D66), J. van der Dussen en mevrouwVan Gestel(WD), E. Neelen en J
Jansen (Progressief Bernheze), M. Konings (Politieke Partij Blanco); M. Moorman (burgemeester); R. Wijdeven (wethouder) en P. Hurkmans
(secretaris).

M. Jansen (SP), P. Kremers (WD) en P. Smits (Politieke Partij Blanco) (leden); P. van Boekel en R. van Moorselaars (wethouders).

Onderwerp Besluit Opmerkingen - Toezeggingen - Afspraken

1 Opening De voorzitter heet de aanwezigen welkom bij deze eerste digitale vergadering van de
commissie Bestuur en Strategie.

2 Vaststellen van de agenda voor deze
vergadering

De commissie stelt de agenda
ongewijzigd vast.

3 Vaststellen van de besluitenlijst van
de vergadering op 17 februari 2020

De commissie stelt de besluitenlijst
ongewijzigd vast.

De heer Van der Dussen (WD) vraagt naar de stand van zaken van de aanpak van de
gevaarlijke kruising Nistelrodeseweg - Hoogstraat (agendapunt 5). Wethouder
Wijdeven antwoordt dat de voorbereidingen tot verbetering van de veiligheid zijn
gestart en dat het de bedoeling is om de maatregelen in de tweede helft van 2020 uit te
voeren.

4 Mededelingen De heer Van der Dussen (WD) meldt dat mevrouw Van Gestel, burgerlid van de VVD,
vandaag voor de eerste keer deelneemt aan een commissievergadering.

5 Rondvraag Er zijn geen vragen gesteld

6 Regionale samenwerking Er zijn geen vragen gesteld of opmerkingen gemaakt

7 Vaststellen gemeentel ijke jaarstukken
2019

De fracties komen in de
raadsvergadering terug met een
integrale reactie.

De heer Van Erp, voorzitter van de auditcommissie, geeft een korte toelichting op
de behandeling van de jaarstukken door de auditcommissie op 28 mei. Het

conceptverslag van die vergadering wordt nog toegevoegd aan de stukken
voorafgaande aan de raadsvergadering op 25 juni.

De heer Van Herpen, lid van de Duisenberggroep, geeft een korte toelichting op de
notities van deze werkgroep.
Wethouder Wijdeven zegt, in reactie op de vraag van de heer Van der Dussen
(WD) over de tabel op pagina 86 (paragraaf E bedrijfsvoering), toe dat hij zal
proberen om de actuele cijfers van Bernheze beschikbaar te stellen. De gegevens
van Nederland zijn niet voorhanden.
NB. Een overzicht met actuele cijfers is op 16 juni toegevoegd aan de stukken van
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de raadsvergadering op 25 juni.
De wethouder zegt ook toe dat hij, met het oog op de begroting, graag bereid is om
met de Duisenberggroep aan tafel te gaan.
De wethouder neemt de suggestie van Progressief Bernheze voor een infographic
voor de jaarstukken in overweging.
NB. Reactie college: Het college is voornemens voor de jaarstukken 2020 en de

begroting 2021 een infographic te maken.
Burgemeester Moorman stelt voor, in reactie op een vraag van de heer Bouwman
over het traject 'rolinvulling raad', om dit traject na het zomerreces weer op te
pakken.

8 Budgetoverheveling van 2019 naar
2020

De commissie adviseert unaniem
positief.

Wethouder Wijdeven zegt toe dat de antwoorden op de vragen over de stand van
zaken van de verplaatsing van kunstwerk de Ballon en de beperkte uitgave van het
budget voor Trigger Money volgen via de besluitenlijst.
NB 1. De vraag over het stimuleringsbudget / trigger money is ook in de commissie
MZ aan de orde gekomen en het actuele overzicht van de bestedingen is
toegevoegd aan de besluitenlijst van die commissie.
NB 2. Het antwoord op de vraag over de stand van zaken verplaatsing kunstwerk de

Ballon is als bijlage 1 toegevoegd aan deze besluitenlijst.

I Eerste tussentijdse rapportage 2020
gemeente Bernheze

De commissie adviseert unaniem
positief.

10 Programmabegroting 2021 en
Jaarverantwoording en
resultaatbestemming over 2019 van
de Veiligheidsregio Brabant-Noord

De commissie adviseert unaniem
positief.

Burgemeester Moorman zegt toe, in reactie op de opmerking van de heer Van der
Dussen (VVD), dalzij in de vergadering van het algemeen bestuur (AB) op 9 juli

aan de orde zal stellen dat Bernheze van mening is dat de frictiekosten als gevolg
van de uittreding van de gemeente Haaren voor rekening moeten komen van
Haaren.
ln reactie op een vraag van de heer Van der Wijst (CDA) geeft de burgemeester
aan dat er inderdaad sprake is van een voorlopige accountscontrole. Doorgaans zijn
er weinig verschillen met de definitieve controle. Mocht blijken dat er wel sprake is
van grote afwijkingen, dan zal zij de commissie hierover informeren.
NB. Op 9 juni is de volgende correctie op iBabs geplaatst: Bij de behandeling van dit
agendapunt werd onder andere de vraag gesteld in welke mate het de drie
Bernhezer brandweerposten lukt om voldoende vrijwilligers te werven. Het beeld dat
de burgemeesÍer scheÍste over de brandweerposÍ Heesw'rjk-Dinther behoeft
correctie. Hoewelde posf tot drie jaar geleden regelmatig 'buiten dienst'moesÍ, is
daar sindsdien geen sprake meer van. Door instroom van nieuwe vrijwilligers en
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opleiding is ook de posÍ Heeswijk-Dinther op sterkte en lukt het om sÍeeds 'in dienst'
te blijven en uit te rukken als dat nodig is.

11 Conceptjaarplan en conceptbegroting
2021 regio Noordoost-Brabant

De commissie adviseert unaniem
positief.

Burgemeester Moorman geeft aan dalzij tijdens de volgende regiodag iets zal
vertellen over de eerste ervaringen met de Lokale Regiotafel.
ln reactie op de vraag van mevrouw Neelen hoe de raad betrokken kan blijven,
antwoordt de burgemeester dat er een klankbordgroep raadsleden is. Er wordt
uitgezocht hoe die klankbordgroep bemenst wordt / gaat worden zodat ook
raadsleden uit Bernheze in de gelegenheid kunnen zijn om deel te nemen.

12 Jaarverslag 2019, 1e
begroti n gswijzigi ng 2020 en begroti ng
2021 BSOB

De commissie adviseert unaniem
positief.

13 lngekomen stukken
- Brief Stadsgewest

's-Hertogenbosch over begroting
2021

Wethouder Wijdeven stelt voor om als gemeente Bernheze een brief te sturen naar
het Stadsgewest met het verzoek om verduidelijking en inzicht in een einddatum.

14 Sluiting De voorzitter sluit om 21.25 uur de vergadering

Vastgesteld in de vergadering van de commissie Bestuur en Strategie op 7 september 2020

Leandra Kilian Ezra Leeger
plv voorzitter

Bijlage(n):
í. Antwoord op vraag stand van zaken verplaatsing kunstwerk de Ballon (agendapunt 8)
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